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规格书

操作

• 产品尺寸：379 x 207 x 55mm
• 水嘴高度：218mm
• 水嘴长度：207mm
• 金属结构，以后缀标识区分不同表面处理工艺
• G1/2 连接进水口
• 包括 600mm 长的进水软管和带 1700mm 软管的抽拉式喷头
• 高弧形出水嘴提供了高度和伸展范围，可用于装水或清洗锅碗，而抽拉

式喷头则提供了清洗或冲洗的可操作性
• 360°旋转出水嘴，可在两侧安装手柄

爵仕系列
单把手高弧形下拉式厨房龙头

型号：GN68001 系列

注意: 该龙头可安装于最小直径 34 毫
米最大直径 38 毫米的孔中。

对于中国大陆以外的市场，请咨询当地经销商
订购零件: (中国大陆) 400-630-8866

(中国大陆) www.moen.cn
(中国大陆以外) www.moen.com.hk
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描述

• 杠杆式手柄，可通过移动手柄100°弧度控制
• 可在拉出或缩回状态以水流或喷射模式操作
• 为水槽外的容器注水时，暂停功能可在水管经过台面时停止水流

• 当水压为 0.1Mpa 时，水流量约为 3.0 升/分钟至 4.5 升/分钟
• 当水压为 0.1 至 0.3Mpa 时，水流量差最大约为 3.0 升/分钟

• ﻿摩恩 DuralastTM 龙头阀芯

• 符合 GB18145 标准、GB25501（一级）标准

• 阀芯保修期为 5 年
其他附件如软管、把手、混水器等保修期均为 1 年
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SPECIFICATIONS

• Product dimensions: 379 x 207 x 55mm
• Reach height: 218mm
• Reach length: 207mm
• Metal construction with various finishes identified by suffix
• G1/2 inlet connections
• Includes 600mm long flexible inlet hoses

Pullout spray with 1700mm braided hose
• High arc spout provides height and reach to fill or clean large pots while

pull out wand provides the maneuverability for cleaning or rinsing
• 360° rotating spout provides ability to install handle on either side

OPERATION
• Lever style handle, temperature controlled by 100° arc of handle travel
• Operates in stream or spray mode in the pullout or retracted position
• When filling a vessel outside the sink, the pause feature conveniently

stops the flow of water as the wand passes over the counter top

 FLOW
• Water flowrate is about 3.0L/min to 4.5L/min at 0.1Mpa
• Water flow difference is limited to 3.0L/min maximum from 0.1Mpa to

0.3Mpa

CARTRIDGE
• MOEN DuralastTM cartridge

STANDARD
• Designed to meet GB 18145; GB 25501 (Grade 1)

WARRANTY
• 5-year limited warranty for cartridge

1-year limited warranty for other accessories (Including hose,
handle, aerator, etc.)

DESCRIPTION

JAZZY
One-Handle High Arc Pulldown Kitchen Faucet

 MODELS: GN68001 Series

NOTE: THIS FAUCET IS DESIGNED TO BE INSTALLED
        THRU 34mm MIN. TO 38mm MAX.DIA.HOLE
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For consumers in markets outside the Chinese mainland, please consult the local dealer
TO ORDER PARTS CALL: (Chinese Mainland) 400-630-8866

(Chinese Mainland) www.moen.cn
(Outside Chinese Mainland) www.moen.com.hk
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